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INBRENG VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

De vaste commissie voor Financiën heeft op 30 april 2018 een aantal 
vragen en opmerkingen voorgelegd aan de Minister van Buitenlandse 
Zaken over zijn brief van 23 maart 2018 over de op 8 juli 2017 te Brussel 
tot stand gekomen Wijziging van het Internationaal Verdrag betreffende 
het geharmoniseerde systeem inzake de omschrijving en codering van 
goederen (Trb. 2017, nr. 182) (Kamerstuk 34 927 (R2104), nr. 1). 

De voorzitter van de commissie,
Anne Mulder 

De griffier van de commissie,
Weeber 
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I Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van de VVD 

De leden van de VVD-fractie hebben met interesse kennisgenomen van de 
wijziging van het Internationaal Verdrag betreffende het geharmoniseerde 
systeem inzake de omschrijving en de codering van goederen. Zij hebben 
nog enkele vragen en opmerkingen. 

Hoe vaak gebeurt het dat een EU-lidstaat een voorbehoud maakt tegen 
een door het Comité voorgesteld instrument, zo vragen de leden van de 
VVD-fractie. Kan de regering een aantal voorbeelden geven van de 
instrumenten en de door EU-lidstaten gegeven voorbehouden hierbij? 
Hoe vaak heeft Nederland een voorbehoud gemaakt en waarom? 

De leden van de VVD-fractie vragen hoe lang de procedure nu gemiddeld 
duurt. Wat was de reden dat de procedure eerst meer tijd in beslag nam? 
Gaan er met deze voorliggende wijziging geen waarborgen verloren? 

Hoe vaak gebeurde het dat EU-lidstaten herhaaldelijk voorbehouden 
opwierpen? Kunnen voorbeelden gegeven worden? Zijn er landen die dit 
vaak doen? Hoe is men op het maximum van twee voorbehouden 
gekomen? Waarom niet drie of één? Hoe vaak heeft Nederland meer dan 
twee voorbehouden tegen een instrument ingediend? 

Vragen en opmerkingen van de leden van de fractie van D66 

De leden van de D66-fractie hebben met belangstelling kennis genomen 
van de Wijziging van het Internationaal Verdrag betreffende het geharmo-
niseerde systeem inzake de omschrijving en de codering van goederen. 
Wel hebben deze leden nog enkele vragen. 

De leden van de D66-fractie vragen in hoeverre verdragsluitende partijen 
nu zonder beperking herhaaldelijk een voorbehoud indienen tegen een 
beslissing van het Comité over één en dezelfde kwestie. Deze leden 
vragen of de regering kan toelichten welke verdragsluitende partijen deze 
mogelijkheid met name gebruiken. 

De leden van de D66-fractie vragen of er naast de mogelijke tijdsbesparing 
nog andere redenen ten grondslag liggen aan de voorgestelde wijzi-
gingen. Zij vragen welke partijen vooral hebben aangedrongen op de 
voorgestelde wijzigingen en welke partijen hier vooral baat bij hebben. 
Deze leden vragen of er, als het gaat om de verslaglegging en de wijze 
waarop verantwoording moet worden afgelegd over besluitvorming, 
verschillen zijn tussen de Raad van de Wereld Douane Organisatie en het 
Comité voor het Geharmoniseerde systeem. 

De leden van de D66-fractie vragen waarom de Raad nu nog niet gelijk 
overgaat tot een inhoudelijke beoordeling. Deze leden vragen of ook met 
de voorgestelde procedure instrumenten na de beslissing van het Comité 
worden voorgelegd aan de Raad voor een inhoudelijke beoordeling. De 
leden van de D66-fractie vragen in hoeverre de regering verwacht dat 
verdragsluitende partijen gebruik zullen maken van het recht om te kiezen 
voor het voorleggen van het voorbehoud aan de Raad.

2


